



Product name

Stain - Ikigai by Tsume

Description

This My Hero Academia statue highlights Stain's fierce combat, capturing his piercing gaze and fighting stance. His expression of defiance and conviction is beautifully conveyed, bringing his character to life in a unique way.

Stain's face sculpture, with his sharp features and ruthless gaze, emphasizes the uncompromising nature of the Hero Killer.

Every detail, from the blood on his costume to the precision of his weapons, makes this statue a "must-have" for any My Hero Academia fan.

The dynamism of this MHA statue freezes the moment of the battle. Stain's predatory attitude is captured with fidelity, paying tribute to the brutality of his character.

Name	Stain
License	My Hero Academia
Range	Ikigai
Scale	1/6
Edition Size	400
Sales price	415,83 € EXCL. VAT
Number of Boxes	1
Reference Box	IGMHA05

Characteristics

Artistic Direction / Art concept / 3D Concept /
Paint: Tsume Team

Size

W: 18 cm D: 38 cm H: 42 cm

EAN Code





Nom de produit

Stain - Ikigai by Tsume

Description

Cette statue My Hero Academia met en avant le combat féroce de Stain, capturant son regard perçant et sa posture de lutte. Son expression de défi et de conviction est magnifiquement retranscrite, donnant vie à son personnage d'une manière inédite. La sculpture du visage de Stain, avec ses traits acérés et son regard impitoyable, accentue le côté intransigeant du Hero Killer. Chaque détail, du sang sur son costume à la précision de ses armes, fait de cette statue un « must have » pour tous les fans de My Hero Academia. Le dynamisme de cette statue MHA fige l'instant du combat. L'attitude de Stain, tel un prédateur, est capturée avec une fidélité qui rend hommage à la brutalité de son personnage.

Nom	Stain
Licence	My Hero Academia
Gamme	Ikigai
Echelle	1/6
Tirage	400
Prix de vente	415,83 € HT
Nombre de boite	1
Référence Boite	IGMHA05

Caractéristiques

Direction artistique / Concept art / Concept 3D
Peinture : Tsume Team

Dimensions

W: 18 cm D: 38 cm H: 42 cm

EAN Code



5 453003 593829